

國立臺北教育大學教務處 公告

National Taipei University of Education

Office of Academic Affairs

115 年 5 月 20 日
May 20, 2026

主旨：公告本校 114 學年度日間學制學士班暑期預定開課科目。

Subject: Tentative Course Offerings for the 2025-2026 Academic Year Summer Session
(Day Division Undergraduate Programs).

說明：

Details:

- 一、依據：本校日間學制暑期修課辦法，如附件一。

Basis: In accordance with the "National Taipei University of Education Regulations for Day Division Summer Courses" (see Appendix 1).

- 二、114 學年度暑期課程預定上課日為 115 年 6 月 22 日(星期一)至 8 月 21 日(星期五)，其他重要事項辦理日期摘述如下：

The instruction period for the 2025-2026 Academic Year Summer Session is scheduled from **June 22, 2026 (Monday) to August 21, 2026 (Friday)**. The schedule for other important administrative matters is summarized as follows:

- (一) 公告暑期課程：115 年 5 月 20 日(星期三)。

(1) Announcement of Summer Courses: May 20, 2026 (Wednesday).

- (二) 本校學生申請暑期課程選課：115 年 5 月 21 日(星期四)至 5 月 27 日(星期三)。因本次預定開課均為第一類課程，選課申請表請使用附件四。選課人數未達各類課程開課最低規定，不開課；惟學生提出申請願補足 20 人之學分費者，得開課。

(2) Course Registration for NTUE Students: May 21, 2026 (Thursday) to May 27, 2026 (Wednesday). Since all tentatively offered courses for this session belong to Category I courses, please use Appendix 4 for the course registration application. Courses will be cancelled if the number of registered students does not meet the minimum requirement for each course category. However, a course may be offered if the applicants agree to pay the equivalent full tuition/credit fees required for a minimum of 20 students.

- (三) 公告停開科目、開課科目：115 年 5 月 29 日(星期五)。

(3) Announcement of Confirmed and Cancelled Courses: May 29, 2026 (Friday).

(四) 外校生暑期課程紙本選課申請：115 年 6 月 1(星期一)日至 6 月 3 日(星期三)，如附件六。

(4) Hard-copy Course Registration Application for Inter-collegiate

(External) Students: June 1, 2026 (Monday) to June 3, 2026 (Wednesday) (see Appendix 6).

(五) 公告暑期課程各科修課人數及應繳學分費：115 年 6 月 5 日(星期五)。

(5) Announcement of Enrollment Count and Tuition/Credit Fees for Each Summer Course: June 5, 2026 (Friday).

(六) 校內及校際學生暑期班繳費：115 年 6 月 8 日(星期一)至 6 月 12 日(星期五)。

(6) Tuition and Fee Payment Period for NTUE and Inter-collegiate

Students: June 8, 2026 (Monday) to June 12, 2026 (Friday).

(七) 公告各課程上課時間與教室：115 年 6 月 17 日(星期三)。

(7) Announcement of Class Schedules and Classroom Assignments: June 17, 2026 (Wednesday).

三、本校學生暑期課程選課，應於前揭規定期限內進行紙本申請選課，參加暑期修課學生，除校共同課程之服務學習課程不收費外，應依本校規定繳交學分費。若學分數與上課時數不一致時，依上課時數收費。除因該暑期課程停開外，概不改選、不退費。已修習及格之科目重覆修習者，其學分及成績不予列計，亦不得以成績及格為由，要求退費。本校學生有下列情形之一者，不得修讀暑期課程：第二學期為休學期間。學生暑期選課，每期最多不得超過 9 學分。

NTUE students wishing to enroll in summer courses must submit a hard-copy application within the aforementioned registration period. Students participating in the summer session must pay credit fees in accordance with the university regulations, with the exception of the "Service Learning" course (a university common core requirement), which is free of charge. If the number of credits does not match the actual hours of instruction, fees will be charged based on the hours of instruction. Once registered, no course changes or refunds will be permitted, except in the event that a course is cancelled by the university. For courses that a student has already passed in previous semesters, repeating the course during the summer session will not result in any additional credits or grades being counted, nor can a prior passing grade be used as a reason to request a refund. NTUE students who meet any of the following criteria are

ineligible to take summer courses: students whose status is "Suspended" during the second semester. The maximum credit load for a student in the summer session is **9 credits**.

四、 本次公告為預定開課科目，旨揭課程停開或可開課敬請參閱 115 年 5 月 22 日(星期五)公告結果，並依開課結果繳納學分費。

Please note that the courses listed in this announcement are **tentative**. The final status of whether a course will be opened or cancelled will be officially announced on **May 22, 2026 (Friday)**. Students must make their tuition and credit fee payments based on the final confirmed course listings.

